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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 3/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 26 de gener del 2012 
Horari: 19.30 h a 21.30 h 
Lloc: Centre Cívic de La Creu Alta - Cal Balsach 
 
 
Assistents  
 
Josep Ayuso Raya, president  
Maria Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Manel Pizarro Garcia, vocal de CiU 
Lluís Saila González, vocal de CiU 
Francesc Martínez Morlanes, vocal del PSC 
Manuel Corral Rodriguez, vocal AV de Can Puiggener 
Francisco Navarro Sánchez, vocal AV de Can Puiggener Nord 
Anselm Sans Brichs, vocal AV de la Creu Alta 
Josep Maria Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
José Luis Gil Siles, vocal de les entitats regionals 
Aurora Murillo Román, vocal d’entitats juvenils 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats 
Daniel Casanellas de Haro, vocal del grup altres entitats 
Montserrat Baré Mañas, vocal representant dels centres d’atenció primària  
Consuelo Santos Neyra, representant del PP (5%) 
Maria Lluïsa Miret Pech, representant de l’ES (5%) 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Manel Cendón Gonzalez, cap d’explotació de la TUS 
Carles Bericat López, cap de secció de Mobilitat de l’Ajuntament 
Joan Carles Arcas Reina, tècnic de territori del districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
José Luis Gabarre López, vocal del grup altres entitats 
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Excusen l’absència: 
 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Mireia Gargallo Garcia, vocal de les entitats culturals 
Margarida Solà Montoya, vocal de les entitats culturals 
Ramon Vallribera Fernández, vocal de les entitats esportives 
Francisco García Lorenzo, vocal de les entitats esportives 
Rafael Sánchez Montoya, vocal del grup altres entitats 
Meritxell Fonts Sala, vocal dels centres d’ensenyament 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Modificació de les línies d’autobús urbà els festius. 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-

Home, Educació i Consell Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
El Sr. Ayuso, president del Consell del Districte 2, dóna les gràcies als assistents per la 
seva presència i agraeix la seva participació. 
 
Pregunta als assistents si hi ha alguna al·legació a l’acta del dia 12 de desembre del 
2011 i, com no n’hi ha cap, s’aprova per assentiment. 

 
 
2. Modificació de les línies d’autobús urbà els festius 

 
El Sr. Ayuso dóna la paraula al Sr. Manel Cendón, gestor de la xarxa d’autobusos de la 
TUS en Sabadell, que informa dels canvis introduïts en les línies dels dies festius. 
Explica que a partir d’ara amb cinc línies es donarà servei a tot Sabadell. Que s’han 
pogut reduir el nombre de línies sense perdre la connectivitat de la xarxa urbana de 
Sabadell. Aquestes línies són combinacions de les existents però amb la peculiaritat 
que totes passen per la ronda de Zamenhof, que és el punt on es podrà fer un canvi 
d’autobús per continuar fins al destí desitjat.  
 
Les cinc línies son:  



 11

• F1, Can Deu – Estació Sud, que no ha canviat gaire el seu recorregut i continua 
sortint de l’Estació de Renfe Sud 

• F2 Sant Julià - La Creu de Barberà, la part sud d’aquesta línia és igual a 
l’anterior però a partir de la ronda de Zamenhof canvia el recorregut i continua 
per l’actual línia deu.  

• F3 Can Deu- La Romànica, aquesta línia continua sortint de la Romànica però al 
passar per Gràcia on canvia de recorregut i fa el de la línia deu. A partir de la 
ronda de Zamenhof és igual a l’anterior línia deu dels festius passant per la 
ronda Collsalarca.  

• F4 Can Rull – El Poblenou, aquesta fa el trajecte est, per Cifuentes i els 
Merinals. 

• F5 Castellarnau – Les Termes, surt de les Termes i a ronda de Zamenhof va per 
via Alexandra i Can Llong.  

 
Aquests canvis poden provocar que per fer el mateix recorregut que fins ara s’hagi de 
fer canvis d’autobús a l’intercanviador de la ronda de Zamenhof però s’ha sincronitzat la 
freqüència de forma que permeti l’intercanvi d’una línia a l’altra en dos o tres minuts. I, 
en qualsevol cas, si no es pot fer, el temps màxim d’espera serà de quinze minuts.  
 
El Sr. Ayuso obre un torn de paraules, i en primer lloc la Sra. Carme Folch comenta que 
no hi ha cap itinerari entre la ronda de Zamenhof, a tocar de pl. Catalunya i la Creu Alta i 
pregunta si es té en consideració per pondre alguna mesura. El Sr. Cendón comenta 
que esta en estudi la creació d’una línia que passi per aquests punts i que arribi al Taulí, 
però s’haurien de comprar autobusos nous, més petits, i que ara no es preveu. 
 
El Sr. Francisco Navarro demana canviar la parada de la línia vuitanta del carrer de 
Somosierra i posar-la al final del carrer de Llum de la Selva, a la qual cosa el Sr. 
Cendón respon que s’ha d’estudiar, que encara que la parada del carrer de Somosierra 
tingui poc servei és més partidari d’instal·lar una de nova, però que s’ha de valorar i 
estudiar en detall.  
 
La Sra. Aurora Murillo demana indicadors de temps a totes les marquesines de la pl. de 
la Creu Alta. Des de la taula es respon que aquest pannell indicador s’ha comprat i que 
només resta fer la instal·lació, però per fer-ho s’ha de fer una nova escomesa que en 
aquests moments no te data d’execució.  
 
La Sra. Lluïsa Miret pregunta si els dissabtes tenen consideració de festius, i se li 
contesta que no. Per tant, les parades són les mateixes que en qualsevol altre dia 
feiner. 
 
La Sra. Consuelo Santos demana la restitució de la parada, que s’ha perdut, en la ronda 
de Collsalarca, en direcció nord, i també demana la revisió de la freqüència de la línia 7. 
 
El Sr. Cendón comenta que té prevista una reunió amb els veïns del Torrent del Capellà 
i s’estudiarà aquesta petició. Sobre la freqüència, de al línia 7, comenta que està en 
revisió, que la creació de noves estacions de ferrocarrils provoca distorsions en els 
recorreguts i que l’estudi és molt complicat.  
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El Sr. Manuel Pizarro pregunta per la publicació d’un estudi que confirmava un canvi de 
tendència en l’ús del transport públic i si encara continua la pèrdua de passatgers i 
també pregunta sobre el possible col·lapse d’una via tan important com ronda de 
Zamenhof quan els festius arribin tots els autobusos. Pregunta si no es podria trobar un 
altre punt per fer l’intercanvi de passatgers. Sobre la pregunta de l’informe, el Sr. 
Cendón respon que és cert que hi va haver un estudi que apuntava aquesta tendència, 
però que afortunadament s’ha pogut corregir. Sobre l’elecció de la ronda de Zamenhof 
com a punt intercanviador és pel fet que és l’únic punt on es poden direccionar les 
diferents línies, que la pl. d’Antoni Llong no oferia les mateixes possibilitats. I que el 
col·lapse no es preveu, ja que l’intercanvi entre línies es farà en dos o tres minuts i que 
fins i tot es farà sense canvi de vorera.  
 
El Sr. Ayuso resumeix els diferents aspectes que s’han tractat en aquest punt, manifesta 
que es revisarà tot allò que calgui i dóna les gràcies al Sr. Cendón, de la TUS, per la 
seva participació en el Consell de Districte. 

 
 

3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
 

El Sr. Ayuso explica que fa anys es va decidir que per evitar problemes entre barris 
cada any presentaria una proposta un dels dos barris i l’any següent, l’altre. Aquest any 
toca a la Creu Alta i s’ha presentat una única proposta, que l’ha presentat l’AV de la 
Creu Alta i proposa mossèn Manel Fuentemilla Tarancón. A continuació es llegeixen els 
seus mèrits, presentats en un escrit per part de l’AV i, després d’un intercanvi d’opinions 
(prenen la paraula els senyors Josep Moreno, José Luis Gil, Francesc Martínez, Manuel 
Corral i Manuel Pizarro), s’aprova per assentiment.  
 
El Sr. Ayuso fa un incís en el desenvolupament de l’ordre del dia i lamenta el traspàs 
(del qual s’ha assabentat tot just començar la sessió de Consell) del Sr. Ramon 
Vallribera. 

 
 

4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-
Home, Educació i Consell Ciutat 

 
La Sra. Maria Cristina Moreno fa l’explicació dels temes tractats al consell de salut i diu 
que la reunió es podria dividir en dues parts, una en què es va parlar del Pla Director de 
Salut i una segona en què es van demanar voluntaris entre els assistents per crear 
comissions o grups de treball. Finalment es van poder crear quatre comissions que 
tractaran el tema de la salut al municipi, la promoció de la salut, la salut mental i la 
millora de la qualitat de vida dels malalts amb dolor.  
 
Sobre el consell d’esport el Sr. Ayuso fa l’explicació i diu que va ser un consell de 
retrobada. Comenta que fins ara el Consell d’Esport es podia qualificar com explicatiu, 
es dedicava a traslladar el que s’estava fent a la ciutat en l’àmbit esportiu. Ara s’han 
creat unes comissions que tenen com a missió principal redactar un nou llibre blanc de 
l’esport a Sabadell, on es marquin les noves línies estratègiques de l’esport a Sabadell. 
Igual que en el cas del Consell de Salut s’han creat comissions específiques. 
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La Sra. Aurora Murillo explica el desenvolupament del Consell Escolar. Explica que en 
la reunió hi va participar una inspectora i que va comentar que a tres escoles d’infantil 
es crearien noves línies de P3, que les escoles eren Joaquim Blume, Andreu Castells i 
Teresa Claramunt. Que s’està estudiant fer el mateix en alguns instituts però que encara 
s’ha aprovat. Per últim explica que el consell va decidir adherir-se al manifest de Rosa 
Sensat.  
 
El Sr. Pizarro fa referència a la publicació dels llibres informatius sobre la inscripció en 
els diferents centres formatius de Sabadell i pregunta si aquest any es continuaran 
imprimint. Contesta el Sr. Ayuso dient que sí que  es publicaran, però que a causa de 
l’elevat cost es reduirà al mínim i no es farà una gran distribució i que aquells que 
vulguin el podran descarregar del web de l’Ajuntament.  
 
Sobre el Consell Ciutat, el Sr. Galofré explica que es podria classificar d’explicatiu. Que 
es va constituir aquesta legislatura, es va fer la presentació del pressupost i es van 
donar contes de com evolucionaven els pactes en infrastructura, habitatge i ocupació. 
També es va parlar dels desnonaments i del pacte que es vol fer amb els bancs per 
intentar llogar el pis a les mateixes persones que l’ocupaven i evitar problemes socials.  

 
 

5. Comunicacions 
 

En aquest punt es comenta que els propers 11 i 12 de febrer es faran jornades de 
portes obertes als habitatges públics de Can Puiggener, Torre-romeu i Poblenou. El Sr. 
Manuel Corral demana que es tingui molta cura en l’aplicació dels criteris per accedir a 
un pis d’aquest tipus.  

 
 

6. Torn obert de paraules 
 

El Sr. Francisco Navarro demana més coherència en l’actuació policial en el c. de les 
Navas i a la pl. Granada pel que fa referència a sancionar aparcaments indeguts. Diu 
que sembla que la policia municipal tingui por d’actuar, que l’aparcament irregular 
provoca en més d’una ocasió que l’autobús estigui aturat quinze minuts esperant que 
treguin els cotxes.  

 
 
No es fan mes peticions de paraula. Acte seguit el Sr. Ayuso dóna les gràcies als assistents i 
aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta.  

 
El secretari delegat Vist i plau 

El president 
 

 


